
JEGYZŐKÖNYV 
Magyar Mozgás- és Terápiás Közhasznú Egyesület 

ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
 

Időpont: 2020.10.23., péntek 17:30 
Helyszín: Zoom 

 
Jelenlévők:  
Elnökség: Vermes Katalin (elnök), Merényi Márta (elnökhelyettes), Korbai Hajnal (titkár), Kéri Anita 
Georgina (pénztáros) 
 
Jegyzőkönyvvezető: Szügyi Szabina 
 
Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Közgyűlés 
2. Szakirányú továbbképzés létesítése, indítása  
3. Felnőttképzés 
4. Pszichoterápiás akkreditáció 
5. EADMT ügyeink  
6. Vírushelyzettel kapcsolatban felmerülő egyesületi-szervezeti ügyek 
7. Munkacsoportok beszámolói, Hírlevél reflektálása  
8. 2021-es Konferencia 
9. Tagfelvétel, tisztújítás 
10. Pályázat 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 18./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 

1. Közgyűlés 

− Hírlevelet november elejére várja Szántó Évi. Jó lenne, ha október 29-ig mindenki leadná az 
elnökségi beszámolóhoz a saját részét, és abból összerakunk egy véglegeset. 

− Közgyűlés előkészítése: egyelőre 16-an jeleztek vissza. Mehet egy újabb kör a részvételi 
felhívásra. Összesen 43 főnek kell összegyűlnie a határozatképességhez. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 19./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a közgyűléssel kapcsolatos további teendőket. 
 

2. Szakirányú továbbképzés 

− Megy az indítási folyamat, nincs vele most teendő. 
 

3. Felnőttképzés 

− Egyesületi szinten be vagyunk jelentve, ez rendben van.  

− A képzőcsoportok jelenleg nehezen mennek a vírus miatt, folyamatos egyeztetés szükséges a 
változó körülményekről. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 20./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a képzőcsoportok jelenlegi helyzetét. 



 
4. Pszichoterápiás akkreditáció 

− A Tanulmányi Bizottság és a Pszichoterápiás Elfogadottságért Dolgozó Munkacsoport dolgozik 
a pszichoterápiás akkreditáláson, Szűcs Móni tartja kézben, de most jelenleg áll a folyamat. 
Cél, hogy az együttműködési szerződés meglegyen egy klinikával, és be tudjuk adni az 
akkreditációt, azonban a járványhelyzet hátráltatja a folyamatokat. 

− Jó lenne kijelölni egy felelőst külön erre. Incze Adrienne, Borbándi János, és Boros Edit neve 
merült fel lehetőségként. Nekik még lehet, hogy van szabad kapacitásuk. Ahhoz, hogy kézben 
legyen tartva, nem feltétlen lenne szükség TB tagságra. Márta ismerteti a rendszerét ennek az 
egésznek. A TB-ben jobban el lehetne különíteni, hogy kinek, mi a feladata, ez fel is kerülhetne 
a honlapra. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 21./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja az akkreditáció menetét. 
 

5. EADMT 

− Vermes Katától nehezen tud megválni a Nemzetközi Munkacsoport.  

− Jelenleg az Egyesületnek nyilatkoznia kell, hogy megfelelünk-e az EADMT sztenderdeknek. 
Nyilatkozás után két másik ország fogja majd ezt elbírálni. Nyáron a képzés anyagait kellett 
leadni, további megkeresés nem történt. A beszámolót a Nemzetközi Munkacsoportnak kell 
megírni. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 22./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja az EADMT-vel kapcsolatos teendőket. 
 

6. Vírushelyzet 

− A tagdíj befizetésekben visszaköszön a vírushelyzet. Egy jelentkező van, aki részletekben fogja 
rendezni a tagdíjat. Tavalyról 6-an vagy 8-an vannak elmaradva. Idén nagyon sokan még nem 
rendezték. Aki a Közgyűlésig nem jelentkezik, annak törölni kellene a tagságát. Kata: a 
közgyűlésen mondjuk ezt ki, úgy kevésbé drasztikus, szavaztassuk meg. Aki többször nem 
válaszol, nyugodtan lehet törölni. Az is elég, ha azt mondja, csak jövő májusban tudja befizetni, 
csak jelezzen valamit vissza. Közgyűlésen egyébként ezt már többször megszavaztuk. 
Alapszabályban is benne van. Közgyűlésen legyen ennek fóruma. Gina írjon e-mailt erről 30-i 
határidővel. 

− Vírusfórumok vannak havi rendszerességgel. Szakmai napon is lesz. Egy közös kirándulást fel 
lehetne hozni következő fórum helyszínnek. Nem valószínű, hogy decemberben szükség lesz 
rá, januárban lehetne legközelebb, de hozzuk fel szakmai napon.  

− Igény lenne a mozgásos csoportokra, csak nem tudják őket indítani a járványhelyzet miatt.  

− Felmerült az igény olyan mozgáscsoportok létrehozására, melyek a vírushelyzet okozta 
mentális hatásokat segítenének feldolgozni.  

 
7. Munkacsoportok 

− A honlapfejlesztés ügye teljesen megállt. A honlapon megjelennek duplikátumok, jó lenne 
tisztázni ezeket. Kiadható lenne a Honlap Munkacsoportnak.  

− A munkacsoportok nehezen találják autonómiájukat. Meg lehetne szabni a kereteket, hogy mit 
és hogyan tehet az adott munkacsoport. Ezt a munkacsoportok maguk kidolgozhatnák, 
írhatnának egy programot maguknak. 

− A Pályázati munkacsoportban is nehéz, senki nem vállalja a vezetést. 

− Elnökségi tagok felelősei munkacsoportoknak. 
 



Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 23./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a munkacsoportokhoz felmerülő ötleteket. 
 

8. Konferencia 

− Október 31-én lesz egy online találkozó a témában a szervező csapattal. 
 

9. Tagfelvétel, tisztújítás 

− Januártól lesznek új tagok az Egyesületben, a közgyűlésen szavazunk erről. 

− Katának lejár a mandátuma jövőre, nem újítaná meg. Gina is lemondana. Lehet felkérni a Jelölő 
Bizottságot.  

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 24./2020. számú elnökségi határozatát, 
mely szerint elfogadja a Jelölő Bizottság jövőbeni felállítását. 
 

10. Pályázat 

− Civil szervezetek működési költségeire és szakmai programjának támogatására jelenleg ez az 
egy NEA pályázat van. A belső továbbképzéseinkre lehetne támogatást kérni belőle. A 
lehetséges célcsoportokat kellene jobban meghatározni a tagsággal közösen. A pályázat 
beadási határideje: november 11. 

 
Vermes Katalin megköszöni a részvételt és bezárja az ülést. 


